

声明/Declaration Form

本人自愿报名参加第一届北外国商杯世界中学生汉语比赛，并郑重作出声明，承诺遵守如下规则：

I am willing to participate in the 1st IBS.BFSU Chinese Proficiency Competition for Foreign Secondary School Students and I hereby declare that

1. 按照比赛规定填写报名表，且确认所有信息真实、有效。

I have completed the Application Form duly and the information provided is true and correct.

2. 本人完全理解并同意比赛实施方案等相关规定。愿意遵守所有与之相关的规则，承担因违反相关规则产生的后果。

I fully understand and agree to comply with the competition guidelines & rules concerned and will bear the consequences of any violation against the rules.

3. 本人参选过程中的声音、行为等将被录音录像，比赛组委会和（或）其指定单位有权在节目制作和（或）相关宣传中**无偿**使用上述资料。

I authorize the Competition Organizing Committee and/or parties designated by the Competition Organizing Committee to take photos and digital recordings of me and my performances during the competitions and the use of any of these materials in any and all media for programming and/or promotional purposes and I understand and agree that I will not receive any payment for the publications.

选手签字/Signature of the applicant: _____ 日期/Date: